

Referat fra d. 6. februar 2025, kl. 19.00 i Lokale 4

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 1 i Sprotoften

1. Valg af mødeleder: Bettina
Valg af referent: Melissa
Godkendelse af dagsorden.
Tilstede: Bettina, Finn, John og Melissa
Afbud: Johnny
2. Beboer tid
Alle beboere i afdelingen har mulighed for at møde fysisk op de første 15 minutter.
Hvis man er forhindret, er man velkommen til at sende en mail.
3. Meddelelser
 - Christof vil arbejde i en løsning på vores kaffe problem.
 - Der undersøges om vi kan få en vandhane i Aktivitetshuset.
 - Der arbejdes på en løsning til døren i Lokale 4, da den nogle gange er låst.
4. Lokale 4/Aktivitetshuset
 - Hvem har ansvaret for hvilke aktiviteter i marts?
 - o Den 4. er der evaluering.
 - o Alle, John, Bettina, Finn og Melissa
5. Kommende arrangementer og evaluering af tidligere:
 - Fællesspisning d. 4. februar 2025
 - o Evaluering:
 - Aftaler sendes rundt, da vi glemmer det.
 - Udlevering af drikkevarer når de sætter sig.
 - Det fungerede godt med maden på bordene, der skal bare være flere bakker pr. bord.
 - Pynt til bordene.
 - God idé med mikrofon.
 - Husk vanddunk til kaffemaskinen.
 - Husk at købe vand.
 - Fastelavn d. 1. marts 2025
 - o Med Helhedsplanen
 - o Dorthe køber tønder og indhold dertil.
 - o Vi køber kroner, fastelavnsboller, glasur og saftvand.
 - o Mødes kl. 11.30 og gøre klar i aktivitetshuset.
 - o Mon det er muligt at få to kroge til loftet til tønderne?
 - Afdelingsmøde d. 2. april 2025
 - o Med fællesspisning
 - Påske d. 12. april. 2025
 - o Husk at gemme mælkekartoner til karse

6. Afdelingsmødet d. 2. april 2025, kl. 17.00.

- Vi begynder så småt på drøftelser og forberedelser.
 - Gennemgang af husordenen – Nyt udkast godkendt.
 - Gennemgang af forretningsordenen.
 - Hvordan gør vi det nu, så alle forstår, hvad der står, hvis vi må.
 - Budgetmøde for bestyrelsen d. 27. februar 2025, kl. 17.00.
 - Christof har bestilt mad (flæskesteg og kalkun), samt kage og lokale.
 - Emner til beretning. Skal være færdig senest 5. marts.
 - Aktiviteter, bestyrelsesmøder, legeplads og parkeringspladser.
 - Christof vil gerne være referent.
 - Jan vil gerne være dirigent.
 - Vi henstiller til at Organisationsbestyrelsen, kun er gæster og ikke aktive deltagere i Afdelingsmødet.

7. Næste møde:

- Bestyrelsesmøde d. 6. marts 2025

Med venlig hilsen

Melissa Meulengracht

melissameulengracht@hotmail.com